
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 6. august 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 475
Kan ministeren bekræfte, at Christian Rabjerg Madsens (S) udtalelser i Politiken den 6.
august 2021 om, at de øgede indtægter fra kvotesalg ikke skal øremærkes til klima, er
udtryk for regeringens holdning, og at regeringen dermed ikke har tænkt sig at leve op til
EU-Kommissionens klimaplan, Fit for 55, hvor det direkte står, at alle penge fra kvotesalg
skal bruges til grøn omstilling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på peder.hvelplund@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand
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